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Zápis z 2. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  konané 21.2. 2017 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč , M. Doktor P. Bednář, P. Náprstek, P. Šebesta, P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek 

  

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 
 

Úkol komplexní zajištění zdravotní a záchranné služby - Z. Krpata  trvá do 21.3. 2017 

□ Závery jednání STK - Z. Krpata informoval výbor o závěrech jednání STK 21. 2. 2017, kde komise 

projednala pracovní verzi termínové listiny. Byly projednávány a konzultovány s pořadateli 

termínové kolize dvou a více závodů. K závažným kolizím nedošlo, po diskusi STK rozhodla žádné 

korekce v navržené termínové listině neprovádět. Po doplnění některých technických parametrů 

v propozicích závodů bude termínová listina připravena ke schválení Výborem (per-rolam). 
                                                                                                        Ú-1/2/17: Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 28.2. 2017  
 

Rozpisy hlavních závodů ČSK 2017 - STK projednala návrhy vypsání tratí pro jednotlivé věkové kategorie 

na závodech ČP. Chybí ještě finalizováni tratí na M-ČR. Zde se čeká se do konce března 2017 na rozhodnutí 

ICF. Rozpisy tratí budou přesně uvedeny v propozicích závodů a zároveň zveřejněny v Pravidlech 2017.  

 

Organizace hlavních závodů ČSK - V rámci organizačních příprav na závody konané v Račicích 

shromáždila STK požadavky na pořadatele NOC-VS a SC Račice. Budou zaslány S. Hanouskové a 

řediteli M. Kurfirstovi. Následně s nimi konzultován a odsouhlasen rozsah a způsob realizace 

požadavků. Výbor projednal a schválil, že při všech domácích závodech v Račicích bude sekretariát závodu 

zajišťovat STK. Z. Krpata jednal o další spolupráci s „hlasatelem“ M. Otáhalem. Ten zájem o práci přislíbil. 

Z. Krpata projedná s NOC cenovou nabídku služeb v průběhu závodů a po schválení VV zašle na NOC 

objednávku na pořádání závodů v Račicích.                                  Ú-2/2/17: Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 28.3. 2017  
 

□ SW zpracování závodů ČSK - Uskutečnilo se další jednání M. Slabej (Sportis), M. Vávra, Z. Krpata. Byly 

řešeny technické postupy při předávání dat z přihlašovacího modulu ČSK do systému Sportisu a naopak. M. 

Vávra přislíbil vytvořit převodník z výsledkového servisu Sportisu. Ten umožní propojení  výsledků Sportisu  

s databázi ČSK a rozšíření o další informace (např. profil závodníka …). Bude průběžně zkoušeno v první 

polovině sezóny.  
 

□ Úkol 1/1/17 byl splněn - Společný závod Slovenského a Českého svazu kanoistů v Račicích se letos 

z termínových důvodů neuskuteční. Z. Krpata odeslal prostřednictvím sekretariátu dopis na Slovenský svaz 

s vysvětlením rozhodnutí. I.NZ a ČP mládeže - v letošním roce budou tyto dva závody sloučeny v jeden. 

(sobota 6.5.-  pondělí 8.5.). Důvodem je přeplněná termínová kapacita závodiště v Račicích. (ME veslování, 

MS kanoistika).   
 

□ Úkol 3/1/17 byl splněn. Byla zakoupena nová váha na lodě objednána dodávka kompletní konstrukce pro 

vážení lodí, dvě dosud používané váhy byly odvezeny ke kontrole a kalibraci, dále byla objednána nová 

kalibrovací závaží a též chybějící čísla pro závody mládeže. 
  

□ 

 

SW Zpracování závodů – projednáno využití služeb dodavatele SPORTIS. Bude řešeno využití rolovacího 

systému obrazovek v depu a u věže, jako budoucí náhrada dosud používaných nástěnek. Výbor doporučil 

metodu vyzkoušet. Do konce března by měl být tento „rolovací“ systém  předveden (M.Slabej). STK 

navrhne využití streamovaného videa pro přenosy závodů z Račic prostřednictvím internetu. Bude vytvořen 

návrh poptávky pro potenciální dodavatele.                                                                 Ú-4/1/17: Z. Krpata 
                                                                                                                        T: 21.2. 2017 trvá 
 

□ 

 

Ú-5/1/17 je plněn – J. Boháč a Z. Krpata zpracovali projekt k seriálu  lokálních závodů mládeže  spontánně 

vzniklých a úspěšně existujících dlouhodobých soutěží pro mládež, typu Západočeská Golden League, 

Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy, který byl předán na ČOV k posouzení. 
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1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Společná soustředění SCM - P. Hottmar informoval o přípravě společného soustředění SCM na Obozu, 

účastní se 90 sportovců ve dvou různých termínech, organizace tradiční, vedoucím J.Andrlík. Předseda ČSK 

navrhl a výbor schválil, že členové RDJ a přítomní trenéři budou mít účast na kempu hrazenou z financí RDJ 

a tudíž se tyto částky klubům nebudou odečítat z financí SCM. Členům SCM byl pobyt dosud hrazen 

z dotací pro DP SCM. Nečlenové SCM si pobyt hradí sami. 
 

□ Administrativa SCM - Většina oddílů již odevzdala podepsané dohody s SRK ČSK o činnosti SCM a SpS, 

finanční plány, přehledy trenérů, souhlasy rodičů o zařazení do SCM a další agendu. LPO ČUS připravil pro 

ČSK vzor pro trenérské smlouvy v SCM a též RDJ.   
 

□ Specializovaný seminář k přípravě začátečníků v rychlostní kanoistice - P.Hottmar navrhl na základě 

podnětů z klubů udělat specializovaný seminář o přípravě začátečníků a nejmladších sportovců. Výbor záměr 

jednomyslně podpořil, doporučil akci zorganizovat separátně na podzim ve volném víkendu. P. Hottmar 

vytipuje přednášející a volný termín (zřejmě jednodenní akce) po konci sezóny. 
 

□ Překlad španělské publikace o tréninku v rychlostní kanoistice – J. Štěrba, korektor překladu do ČJ, už má 

zhruba polovinu hotovou, předpokládaný termín dokončení korektur je v jarních měsících 2017, bude 

vydáno v edici ČOV. 
 

□ Podpora činnosti vedoucích činovníků nejúspěšnějších oddílů v práci s mládeží - Výbor projednal a schválil 

návrh J. Boháče na nový druh trvalé podpory přípravy talentované mládeže a RDJ, stabilní poskytování 

odměny vedoucím / trenérům prvních 10 oddílů v pořadí SCM. Předpokládaný každoroční objem podpory je 

1 mil. Kč. Podpora bude oddílu přiznávána dle připravovaných pravidel na tříleté období (i v případě že 

oddíl vypadne z pořadí top 10). Projednat s dotčenými oddíly, dopracovat zásady.                 

                                                                                                             Ú-3/2/17: J.Boháč 

                                                                                                                         T: 21.3. 2017  
  

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ Úkol -6/1/17 je průběžně plněn: P. Hottmar informoval o přípravě reprezentantů, kteří se připravují podle plánu 

v lepších klimatických podmínkách USA, Portugalska,  Brazílie, Itálie a Chorvatska. Pokračuje finanční výpomoc 

resortním centrům ze svazových vlastních zdrojů, kterou budou RSC svazu zpětně kompenzovat. P. Hottmar jedná 

s osobními trenéry o plánovaných startech na mezinárodních soutěžích, účasti na SP budou muset být objednány už 

před I.NZ.  
 

□ Testy RDS - Reprezentační trenér informoval o testování reprezentantů 6.2. – společný běh v hale + silové testy a 

plavání v termínech dle tréninkových skupin, zúčastnila se naprostá většina reprezentantů. Výsledky a individuální 

vývoj výkonnosti bude trenérům a závodníkům rozeslán emailem. 
 

 Diferencovaná podpora trenérů RSC - postupně je realizován návrh J.Boháče systémovou diferencovanou finanční 

podporu práce trenérů resortních sportovních center z prostředků ČSK. J.Boháč jedná s vedoucími RSC 

P.Náprstkem a T. Ježkem, reprezentačním trenérem a řediteli obou center o nastavení a realizaci záměru.  
 

□ Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – Schválený rámcový návrh, jak komplexně řešit specializovanou 

přípravu žen směrem OH disciplínám 2020 a 2024 v rychlostní kanoistice je postupně upřesňován a některá 

opatření jsou postupně realizována. Plná implementace je plánovaná od sezóny 2017/2018. Pro oddíly, které se více 

zaměří na sportovní přípravu žen bude připraveno několik motivačních impulsů, včetně úprav dotačního programu 

pro mládež a trenéry, záměr je průběžně ve výboru SRK ČSK konzultován. 

 

□ Hledání lokality na dlouhodobou aklimatizační přípravu před OH 2020 v Japonsku – první fáze bude zahájena 

v březnu nebo dubnu 2017 v součinnosti s ČOV. Na podzim 2017 je plánován první přípravný kemp sportovců 

ČSK s testováním podmínek přípravy a aklimatizace.  
 

□ Program Olympijská solidarita IOC - Výbor projednal a schválil přihlášku SRK ČSK na ČOV k programu 

Mezinárodního olympijského výboru OH solidarita ve třech oblastech – čtyřletá podpora (stipendium) Jakub 

Špicar, příprava sportovců na kvalifikaci a účast na kvalifikaci na Olympiádu mládeže (YOG) a mezinárodní kurz 

trenérů. Výbor návrh schválil, žádost připravil P.Hottmar dle informací od M.Doktora. 
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□ Příprava výjezdů na reprezentační akce – Pořadatelům již jsou odeslány předběžné přihlášky a požadavky na 

ubytování a objednány bezejmenné letenky do Sofie pro cestu na ME v Plovdivu, do Bělehradu na ME RDJ a 23 a 

na MSJ + 23 v Pitešti - Bukurešť.  
 

□ 

 
 

  

P. Náprstek, šéftrenér Dukly Praha informoval, že jeho svěřenkyně kanoistka Jana Ježová se rozhodla pokračovat 

ve sportovní přípravě a závodění na nejvyšší úrovni. Po dohodě svaz odhlásí J. Ježovou z účasti na VT a v rámci 

rozvojového programu ICF, RSC ve spolupráci se svazem bude preferovat dlouhodobou přípravu s cílem 

kvalifikace na OH 2020. 

□ Úkol 4/6/16 je plněn: Smlouvy s reprezentanty – Smlouvy ČSK se seniorskými reprezentanty na další rok byly 

aktualizovány zejména o nové nařízení ICF k omezení ploch pro reklamy na lodích.. Znění smluv výbor schválil a 

pověřil reprezentačního trenéra a vedoucí trenéry RSC k administraci – podepisování smluv ze strany sportovců. 
 

□ Úkol 7/1/17 byl splněn: P.Hottmar předložil různé pracovní varianty tabulek odměn reprezentantů za výsledky na 

světových soutěžích. Na základě diskuse a předložených připomínek a návrhů výbor projednal a schválil finální 

znění tabulek a pravidel pro poskytování odměn za sportovní výsledky v roce 2017 a pověřil P.Hottmara úpravou 

dokumentů a jejich distribuci reprezentantům a trenérům, zároveň se smlouvami.  

□ 

 

Výstroj RD od partnera svazu Alpine-Pro - J.Boháč informoval o připravované dodávce výbavy pro reprezentační 

družstva (společné s kanoisty na divokých vodách) vč. nových nástupových souprav a dresů od svazového partnera. 

Očekává se převzetí materiálu do svazového skladu v dubnu. P. Hottmar připraví plán distribuce pro RDS, RDJ a 

v součinnosti s T.Ježkem pro RDM. Zajistit řádnou evidenci výdeje a zapůjčování matriálu. 

                                                                                                                Ú-8/1/17: P. Hottmar, M. Bouší 

                                                                                                                            T: 25.4. 2017  trvá 
 

□ Rozpočet RDS a RDJ – J.Boháč informoval o finančním zajištění činnosti reprezentace v roce 2017. P. Hottmar byl 

pověřen upřesním návrh rozpočtu RDS a RDJ na základě aktuálních cen a plánů akcí RD. 

                                                                                                                Ú-4/2/17: P. Hottmar 

                                                                                                                            T: 21.3. 2017 

RDJ  

□ Testování RDJ - tradiční testy RDJ se konaly 11.2 v Nymburce za účasti 40 sportovců. Výsledky byly zveřejněny, 

bylo předáno téměř 30 motivačních cen pro úspěšné absolventy testů. Při této příležitosti byli oceněni také 

individuální vítězové Českého poháru 2016. Rada SCM projedná návrh výboru na organizaci zimních testů RDJ ve 

větším rozsahu (i dorost), více disciplín, případně i ve formě dvoudenního srazu, hrazeného z rozpočtu RDJ  
 

□ V plánu RDJ 2017 byl upraven termín kempu před MSJ, kvůli veslařským závodům v Račicích. V programu RDJ 

2017-2018 je více společných soustředění, kromě tradičních před MEJ a MSJ, tentokrát také před OHN, 2x 

podzimní, celkem 3x zimní, od 2018 také jarní v teple. Připravují se také nové lokality.  
 

RDM  

□ 

  

Informace o činnosti RDM – T. Ježek informoval členy Výboru SRK ČSK že příprava závodní sezony 2017 běží 

podle plánu, domácí soutěže jsou připraveny a projednány s pořadateli, reprezentační trenér hlídá termíny 

předběžných přihlášek na mezinárodní závody, kde se předpokládá účast reprezentantů.   
 

 

      4.   Různé 
 

□ 

 

 

Výstavba v Račicích – investiční výstavba z prostředků MŠMT pokračuje. Je hotová tribuna s novými 

podzemními prostory, nová kuchyň, jídelna a přízemní prostory pro stravování ve staré loděnici, nová ubytovna, 

pokrytí areálu sítí WiFi a ozvučení. Začátkem ledna byly zahájeny práce na překopu ostrova na 600m a stavbě 

mostu pro průjezd z vratného kanálu do závodní dráhy. Připravuje se rekonstrukce věže 3.-5. patro. Dostavba 

zbývající části nové loděnice se provede až po MS z důvodu nepřízně počasí k betonování v lednu. Pro ME a 

MS bude řešeno dočasnými stavbami. 
    

□ 

 

Kongres ECA 2017 - 1.-2.4. 2017 se koná v Bukurešti volební kongres ECA. Za ČSK se zúčastní místopředseda 

ECA J. Pollert, části jednání i předseda ČSK J. Boháč, který podá delegátům informaci o přípravě organizace 

MS 2017 v Račicích. 
 

□ 

 

Financování ČSK v roce 2017 ze státních zdrojů - J. Boháč informoval o již zveřejněných objemech dotací 

MŠMT v programech I, II, a V. Dělení přidělených prostředků Českému svazu kanoistů mezi sekce projedná a 

schválí výbor ČSK  ve čtvrtek 23.2. Následně budou o využití prostředků jednat jednotlivé sekce, které 
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přiděleným částkám přizpůsobí svoje rozpočty.   

 

□ 

 

Inventarizace majetku sekce - P. Mokrý informoval výbor o inventuře, provedené stanovenou inventarizační 

komisí a o účetním a fyzickém odpisu nepotřebného materiálu sekce rychlostní kanoistiky ČSK, vedeného na 

účtu ČSK. Výbor schválil navrhovaný odpis nepotřebného majetku.  
 

□ 

 

Příprava MS 2017 v Račicích – ředitel OV MS P. Šebesta informoval o stavu příprav MS. Běží elektronická 

komunikace, předběžné přihlášky dosud zaslalo 33 států - 750 účastníků. Marketingový partner svazu pro 

pořádání MS společnost SPORT INVEST Marketing zahájí v březnu propagační kampaň. Prvním krokem bude 

tisková konference 13.3.207. Běží řada přípravných procesů, zatím vše podle plánu. Proběhlo jednání o využití 

parkovacích míst pro diváky ve Štetí v areálu Mondi. Jedná se s  ŘSD a KÚ o plánovaných uzávěrách na 

silnicích a dálnici do Prahy. S KÚ se jedná o využití IZS. Inspekce technické komise ICF a sekretáře ICF byla 

opakovaně odložena ze strany ICF, čímž je řada procesů pozdržena, zejména k výrobě televizního signálu. 

Financování organizace MS je zajištěno ze státních i soukromých zdrojů, zatím zálohováno z prostředků NOC-

VS. Služby a činnosti pro OV MS jsou financovány v souladu s plánovaným rozpočtem. Připravuje se smlouva 

o spolupořádání MS s NOC-VS. Výbor bere informaci na vědomí a schvaluje postup OV.   

Pokračuje nábor dobrovolníků. Dopis do oddílů připraví P. Šebesta, rozešle sekretariát. Souběžně bude výzva 

zveřejněna na facebooku. Při prvních jarních závodech bude nábor dobrovolníků v případě potřeby zopakován.                                                                                           
 

Úkol -9/1/17 je v řešení:  V rámci MS organizuje ICF rozvojový („Development“) program, v letošním roce 

zaměřený na podporu kategorie C2 ženy. Hlavním cílem této akce je vybrat a podporovat talentované sportovce 

ve věku 18 až 23 let z rozvojových zemí, kteří mají potenciál kvalifikovat se na olympijské hry 2020. Úkol pro 

ČSK je zajistit 2 až 3 trenéry, kteří zajistí odborné vedení této přidružené akce. P. Hottmar navrhl jména, není 

dokončen výběr.      
                                                                                                

V příprava VIP ČSK pro MS – připravuje P. Bednář, obdrží potřebné seznamy a kontakty z ČSK a vypracuje 

první návrh. Odstupňované zóny VIP musí být připraveny pro ICF, národní federace, zástupce sponzorů, 

představitele vlády, územních samospráv a politiků, potřeby ČSK.       Ú-11/1/17: P. Bednář 

                                                                                                                               T: 25.4. 2017 

□ 

 

Ú-12/1/17 splněn: výbor projednal připomínky a náměty na další zlepšení slavnostního vyhlášení ankety pro 

média o „Nejúspěšnějšího sportovce Českého svazu kanoistů“ v následujícím roce.    
 

 

 

 

 

     Zapsal: P. Mokrý                                                                              Příští  jednání  výboru SRK ČSK bude  21.3. 2017 


